
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 50 

 
Днес, 20.07.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

На заседанието присъства г-н Йордан Йовчев и г-н Константин Павлов – кмет на 

р-н Лозенец 

Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№ СОА21-ВК66-6349/16/14.07.2022 г. 

относно одобряване на избрания кандидат във връзка с проведен конкурс № 4-СО-

2022 г. за учредяване на срочно и безвъзмездно право на строеж върху недвижим имот 

– частна общинска собственост, находящ се в гр. София, район „Лозенец“, ул. 

,Люботрън“, за срок до 30 г., представляващ поземлен имот с идентификатор 

68134.900.921 с площ от 1 758 кв.м., за построяване на сграда за спортни дейности. Тя 

сподели, че е инвестицията е приблизително един милион и половина и залата трябва 

да бъде изградена за две години. При обявяването на конкурса е имало само един 

желаещ и това е именно г-н Йордан Йовчев. Т.Георгиева  заяви, че часовете за 

свободен достъп на децата от района ще се увеличат от 8 /осем/ на 20 /двадесет/ часа 

на седмица. 

Думата беше дадена на г-н Йовчев, който заяви, че иска да направи спортен център с 

приоритет спортна гимнастика, паркур и стрийт фитнес. 

Г-н Павлов – кмет на р-н Лозенец, заяви, че с взимането на това решение ще 

приключи един дългогодишен проблем в района. Той заяви, че в годините съседен 

имот е бил приватизиран с цел да бъде довършена тази зала, но нищо не се е случило. 

Г-н Павлов постави въпрос, ако е възможно средствата да бъдат дадени в района. 

Благодари на г-н Йовчев и заяви, че желае да разбере какъв ще е ангажимента към 

местната общност. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

       В т. 1 от проекта за решение, текстът: „…представляващ УПИ III-за 

административна сграда и спорт“, в съответствие с действащия ПУП и ОУП на СО, за 

построяване на сграда за спортни дейности“ да се измени и допълни както следва: „ 

представляващ част от УПИ II-за училище, административна сграда и спорт, кв. 267, в 

съответствие с действащия ПУП, одобрен със Заповед № РА50-546/25.07.2019 г. на Гл. 

архитект на СО и ОУП на СО, за построяване на сграда за спортни дейности“ 

 

В т. 2 от проекта за решение, текстът: „…представляващ УПИ III-за административна 

сграда и спорт….“ да се измени и допълни както следва: „ преставляващ част от УПИ 

II-за училище, административна сграда и спорт“, кв. 267, в съответствие с действащия 

ПУП, одобрен със Заповед № РА50-546/25.07.2019 г. на Гл. архитект на СО…“. 

 

- в т.3 от проекта за решение, в чл.2, точка 10 след текста ….“Графикът се одобрява от 

районния кмет ….“ се добави текста „…като съдържа най-малко 20 /двадесет/ часа 

седмично за свободно ползване“. 

 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 
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5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

Минка Йовчева – директор на д-а „СОЦИАЛНИ УСЛУГИ ЗА ДЕЦА И 

ВЪЗРАСТНИ“ запозна комисията с доклад вх.№ СОА22-ВК66-5548/30.05.22 г. 

относно Проект на Решение за приемане на Общинска програма за закрила на детето 

за 2022г. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Иван Чакъров – кмет на р-н Красна поляна запозна комисията с доклад вх.№ СОА22-

ВК08-5897/1/07.07.22 г. относно откриване на процедура за провеждане на публично 
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оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на поземлен имот, представляващ частна 

общинска собственост, находящ се на територията на Район „Красна поляна”. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов Възд. 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

  

По т.ІV от Дневния ред: 

Писмо вх№СОА22-КЦ01-33338/08.07.22 г      относно предоставяне право за 

разполагане на ледена пързалка в Княжевска градина. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. Да се изпрати 

писмо до ЧЕЗ за съдействие при осигуряването на високоволтажен ток. 

 

По доп.т.I от Дневния ред: 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА22-ВК66-8083/19.07.2022 г. 

относно допълнение на Приложение № 1 на Решение № 308 от 12.05.2022 г. на СОС 

със спортен обект, собственост на Софийски имоти ЕАД, с цел насърчаване на 

физическата активност при деца и младежи с интелектуални затруднения на 

територията на СО. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

  



 

 

 5 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По доп.т.II от Дневния ред: 

Цв.Стоевски – директор Дирекция „Обществени поръчки и концесии “ запозна 

комисията с писмо вх.№СОА22-ВК66-5245/4/19.07.22 г. относно провеждане на 

процедура по учредяване на срочно и безвъзмездно право на строеж за срок до 30 

години върху недвижим имот - спортен обект, публична общинска собственост, с 

идентификатор 68134.705.1557, с площ 6 520 кв.м., попадащ в УПИ II-

340,683,1378,1379 "за озеленяване, открити и закрити спортни съоръжения и ТП" кв. 

198а по регулационния план на гр. София, м. "Слатина-Христо Смирненски". 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

Протоколът е изготвен на 22.07.22 г. 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                  П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:                 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


